



**ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L'ASSOCIACIÓ DE MARES I PARES D'ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC 12.04.2024**

**ASSISTENTS:**

PRESIDENTA: Maya Jiménez Sales  
VICEPRESIDENT: Fernando Císcar Poquet  
SOTSSECRETÀRIA: Karen Hormàzabal Figueroa  
SECRETÀRIA: María Lourdes Navarrete Sánchez

**VOCALS:**

Asunción Alcocer Jiménez  
Carlos Barrantes Corsal  
Davide Bau  
Inmaculada Vila Catalá  
Diego Saiz Murciano  
Enrique Jorro Valera  
Elena Gabarda Martínez

**SOCIS:**

Mónica Ibàñez Paricio  
David Balager Khon

El 12.04.2024, a les 15.30 reunits els assistents de manera presencial a la sala de professors del col·legi, s'obri la sessió seguint l'ordre del dia que s'assenyala i es desenvolupa en la forma següent:

**1. Lectura i aprovació, de l'acta de la reunió anterior.**

S'aprova l'acta anterior de la reunió de 23/02/2024, després de la seua lectura.

**2. Informació pintura i reforma patis. Aprovació partida pressupostària compra de cistelles.**

Direcció del centre concedeix permís per a pintar el pati central. Enrique Jorro ha dissenyat una pista de bàsquet (mesures no oficials) i una altra de minivolei. L'altra meitat del pati, segons ens indica Direcció, haurà d'estar pintada amb jocs infantils.

S'ha proposat també pintar el pati d'esports fent una pista reglamentària de bàsquet. Encara no es té el permís.



S'aprova pressupost per a comprar dues cistelles mòbils de bàsquet que es guardaran en el magatzem. Es consultarà a Direcció si podrien ser fixes i caragolar-les al pati central, encara que pot ser que no siga possible en contenir un refugi de la guerra civil.

Es va intentar pintar el pati central per Setmana Santa però no es pogué finalment. Quan es tinguen totes aquestes qüestions contestades es procedirà a cercar voluntaris. Direcció també sol·licita pintar jocs infantils i columnes.

Mónica Ibáñez i Carlos Barrantes presenten o una proposta de renaturalització de patis per a conèixer l'opinió de la Junta. Posteriorment li ho presentaran a la Direcció de Centre.

### **3. Resumen reunió amb Direcció. 26 de març.**

Van acudir Fernando Ciscar, Maya Jiménez i Lourdes Navarrete.

#### **3.1. Temes tractats per part d'AMPA**

- Protocol "Tots i totes som escolar". Es va aclarir que són les tutores les que sol·liciten l'ajuda per a les eixides escolars i que l'Administració de l'AMPA els comunicarà la resolució. Es va assenyalar que els documents són pdfs editables per a poder tramitar-ho per email.
- Canvi per a excursions des de l'AMPA. L'AMPA no fa ingressos, simplement col·laborar facilitant canvi en les excursions d'import elevat (generalment les que comporten bus). Es va pregar demanar-ho amb antelació per a l'organització de l'Administració de l'AMPA.
- Gestió del cost extra per a eixides de l'alumnat amb NEE. Direcció va preguntar si podia assumir-ho l'AMPA. Se'ls va indicar que el cost es podia repartir entre tot el nivell escolar afectat i que, en el cas que alguna família no poguera assumir el cost íntegre, podria sol·licitar l'ajuda a "Tots i Totes som escola".
- Es dona la sol·licitud per a pintar el pati central, si pot ser per Setmana Santa (punt 2).
- Es resolen aspectes de la facturació de les beques d'activitats extraescolars. Si és per curs complet s'han de facturar i pagar una vegada finalitza l'activitat.
- Modificació de l'horari escolar. El sol·licitaran però desconeixen la data ja que no ha eixit la resolució amb les instruccions anuals. Indiquen que es valorarà replantejar l'horari lectiu perquè el temps de menjador siga el mateix tots els dies. Se'ls respon que des de l'AMPA es farà una consulta a famílies associades que podria ser extensible a tot el col·legi, col·laborant amb l'Equip Directiu en la formulació de les preguntes. També se'ls indica que els presentarà a aquest equip els dubtes sobre menjador, extraescolars i altres que pogueren aparèixer.
- Es presenta el concert solidari del 24 de maig, per al qual hi ha permís.



### 3.2 Direcció exposa els següents punts:

- Setmana cultural del 20 al 24 de maig. Està oberta a totes les famílies.
- Jornada de Portes obertes l'11 d'abril. Ens prega que acudim des de l'AMPA. Es demana dotar d'informació a la presentació en ppt.
- En els partits de futbol dels dissabtes es colen xiquets per la zona d'horts i altres sense supervisió. És necessari controlar això especialment pel risc que suposa.
- Les activitats de menjador comencen a les 12.45 en lloc de les 12.30 amb el que l'alumnat queda només.
- Hi ha queixes sobre els monitors d'escacs ja que Direcció ha observat que els alumnes estan sols en algunes ocasions o que els monitors estan mirant el mòbil, especialment en el grup de 3r i 4t.
- Plantegen revisar les extraescolars ja que hi ha massa i no queden espais lliures davant urgències per a planificació d'activitats extres.
- Xarrada socioafectiva. Es donaria pel mateix gabinet que l'any anterior, però en aquest curs no hi ha subvenció pel que sol·liciten que l'AMPA pague la meitat del cost.

## **4. Resumen Jornada Portes Obertes**

Van presentar tots els projectes de l'AMPA:

- Fernando Ciscar. Va fer un resum general i va animar a la participació des del moment d'ingrés al col·legi.
- Lourdes Navarrete. Va presentar l'autogestió, participació i diversitat d'activitats extraescolars.
- Pepa Ortiz Serrano. Va exposar els projectes de participació de famílies, optimització i seguiment de les diverses actuacions del menjador escolar.

Les famílies estaven interessades a conèixer la possible conciliació d'extraescolars tant a l'hora d'entrada com d'eixida. Se'ls va indicar que si s'eixia a les 16.30 es valoraria. Igualment, es va indicar que es valoraria la \*\*ludoteca a dos anys. En el curs actual no va haver-hi contingent suficient.

## **5. Suggestiments i observacions extraescolars 22-23**

Aquest punt es va afegir per error a l'ordre del dia, ja que prèviament la Junta va acordar que no donaria temps a debat.



## **6. Seguiment informes comissions davant possible eixida a les 4.30**

S'insta les diferents comissions a arreplegar els horaris, necessitats i dificultats que suposaria l'eixida a les 16.30 per a exposar-ho a Direcció.

La comissió de menjador no considera que hi haja temps suficient per a poder dur a terme les extraescolars ni per a establir els torns amb la qualitat suficients.

Des d'extraescolars es planteja consultar a les famílies sobre les seues necessitats i preferències de conciliació.

Es planteja fer una consulta a les famílies per a obtindre la seua opinió sobre aquest horari laboral i les seues necessitats de conciliació. Aquesta proposta es presentarà a Direcció del Centre per a sol·licitar la seua col·laboració.

Enllaç a normativa del procediment del curs 23/24:

[https://www.qva.es/es/inicio/procedimientos?id\\_proc=18126](https://www.qva.es/es/inicio/procedimientos?id_proc=18126)

## **7. Informació revisió estatuts.**

La representant d'extraescolars indica que necessita més temps per a acabar d'incloure qüestions de diversitat, inclusió i convivència en els estatuts, que pogueren també afectar a extraescolars.

Des de la Junta es recorda incloure el vot telemàtic i de famílies monoparentals.

## **8. Precs i preguntes.**

Paula Iranzo recorda que en breu eixirà la convocatòria de subvencions de participació ciutadana.

Als 17.00 la presidenta alça la sessió i la secretària en dono fe i presente la següent acta.

Secretària

Vist i plau , La presidenta

María Lourdes Navarrete Sánchez

Maya Jiménez Sales